
 

 

 

 

 

 

Met deze nieuwsbrief brengen we u graag op de hoogte van het laatste 
nieuws van het CDA Hoogeveen. In de maand januari was de fractie 
binnen en buiten de raadszaal aan het werk voor onze gemeente. Zo 
werd er gestemd over het coffeeshopbeleid en waren we aanwezig bij 
diverse (nieuwjaar)bijeenkomsten. In deze nieuwsbrief blikken we 
hierop terug.  

 

CDA wil strengere kaders bij komst coffeeshop 

Het heeft de gemoederen enkele 
maanden beziggehouden in de 
Hoogeveense politiek: de mogelijke komst 
van een coffeeshop in Hoogeveen. Tijdens 
de raadsvergadering van 18 januari vond 
de besluitvorming over het 
coffeeshopbeleid plaats, waarmee de raad 
een advies geeft aan de burgemeester bij 
het verlenen van een gedoogvergunning. 
Het CDA is tegen de komst van 
coffeeshops en wil bij de komst van een 
coffeeshop strengere kaders.  

Raadslid Haaije Feenstra-Paas licht toe: “Getalsmatig is er een meerderheid 
in de raad voor het toestaan van coffeeshops in de gemeente Hoogeveen. 
Het CDA heeft daarom met voorstellen geprobeerd om de kaders te 
beperken. Zo hebben we geprobeerd om de afstand tussen coffeeshops en 
scholen, ook basisscholen, te vergroten en wilden wij kortere 
openingstijden. De openingstijden in het voorstel overlappen namelijk met 
de pauzes en eindtijden van scholen en dat vinden wij ongepast. Ook 
hebben wij een kortere gedoogtermijn voorgesteld. Helaas was hier in de 
raad onvoldoende steun voor en zijn onze voorstellen, mede-ingediend met 
ChristenUnie en SGP, allemaal verworpen. Met het aannemen van het 
coffeeshopbeleid kan de burgemeester twee coffeeshops toestaan in onze 
gemeente. Wij houden bij de uitwerking van het coffeeshopbeleid de vinger 
aan de pols.” 
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CDA stelt samen met PvdA schriftelijke vragen over inclusie 
en toegankelijkheid 

Op 23 januari vond de nieuwjaarsbijeenkomst plaats van Stichting 
Gehandicaptenplatform Hoogeveen. Het Gehandicaptenplatform nam de 
aanwezigen mee in hun werkzaamheden en de knelpunten waar ze tegen 
aanlopen. Voor raadsleden Annette Jansen en Arnold de Weerd was de 
bijeenkomst reden om samen met PvdA schriftelijke vragen te stellen aan 
het college. 

Annette Jansen vertelt: “Het Gehandicaptenplatform wil ervoor zorgen dat 
mensen met een handicap op een gelijkwaardige manier in de samenleving 
mee kunnen doen. Hiervoor doen ze 
onder meer schouwingen bij bestaande 
gemeentelijke gebouwen en geven ze 
voorlichting op scholen, in de bibliotheek 
en aan diverse publieksgroepen. Ze 
leveren hiermee goed werk, maar 
tegelijkertijd ziet het 
Gehandicaptenplatform nog veel 
verbeterpunten. Zo worden 
toegankelijkheid en inclusie nog niet 
getoetst bij de ontwikkeling van nieuw 
gemeentelijk beleid en is het 
Gehandicaptenplatform nog niet 
betrokken bij de bouw van nieuwe of 
verbouw van bestaande gemeentelijke gebouwen.” 

Arnold de Weerd vervolgt: “Daarnaast heeft het Gehandicaptenplatform 
aangegeven dat de huidige subsidie – sinds Schone Lei verlaagd van 5.000 
euro naar 2.000 euro per jaar – niet voldoende is om de onkosten van 
vrijwilligers te vergoeden. Daarom hebben Annette en ik samen met de 
PvdA schriftelijke vragen gesteld aan het college. Wij vragen het college of 
zij bereid is om het Gehandicaptenplatform te betrekken bij de bouw en 
verbouw van gemeentelijke gebouwen en beleidsvoorstellen standaard te 
laten toetsen aan toegankelijkheid- en inclusiecriteria. Tot slot hebben we 
het college gevraagd of zij bereid is om de subsidie aan het 
Gehandicaptenplatform structureel te verhogen. Hiervoor vragen wij het 
college om eerst met het Gehandicaptenplatform in gesprek te gaan en 
vervolgens met een voorstel te komen, waarbij de onkosten voor de 
vrijwilligers wel vergoed kunnen worden.” 

 

 

 



Terugblik op ALV en Nieuwjaarsbijeenkomst 
Op maandag 15 januari vond een korte Algemene Ledenvergadering plaats 
in de Vredehorst. Tijdens deze ALV is 
het programma en de 
kandidatenlijst voor de Europese 
Parlementsverkiezingen kort 
behandeld en gaf fractievoorzitter 
Bert Otten een terugblik op het 
politieke jaar 2023. In dit jaar heeft 
CDA Hoogeveen onder meer 
aandacht geschonken aan 
verkeersveiligheid, 
bestaanszekerheid, seniorenbeleid 
en duurzaamheid op het boerenerf. 
Na het formele gedeelte van de 
avond werd er onder het genot van een hapje en een drankje een toost 
uitgebracht en bijgepraat. De fractie kijkt terug op een fijne avond.  

 

Op bezoek bij…  

In de maand januari was de CDA-fractie 
aanwezig bij diverse 
(nieuwjaar)bijeenkomsten. Zo waren wij 
aanwezig bij de nieuwjaarsbijeenkomst van 
Plaatselijk Belang Elim en brachten we een 
bezoek aan Stichting Welzijnswerk. Tijdens 
onze bezoeken bieden we een luisterend 
oor en denken wij met hen mee.  

Wilt u ook met ons in gesprek of heeft u 
een idee voor een werkbezoek? Laat het 
ons weten via info@cdahoogeveen.nl  
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